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Tirsdag den 2. december 2021 kl. 17.00 - 20.00 
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Indbudt 

 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Flemming Berg 

Rikke Sejer 

Mette Kaas 

Line Kjærside 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

Kirsten Kjær 

Suppleanter: 

Elever:  

Luna Heltberg – 8a (Næstformand) 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm 

Hanna Jönsson 

Skoleledelse: 

Sigurd Brønnum 

Maria Buch 

 

Afbud 

 

 

 



Afbud fra: 

Luna 

  

Mødeleder 

Niels 

   Referent 

Maria Buch 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  1  

Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt 

17.05 – 17.15 2. Meddelelser: 

 

Skolebestyrelsesformand 

Skoleleder 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

Elevrepræsentanter 

 

Maibritt: En hektisk corona tid, kunne 

godt bruge mere rengøring. Håber at vi 

har toppet med smittetilfælde.  

Hanna: SFO er igen opdelt i 4 afd. Med 

det samme personale.  

Kantinen: Mange beskeder fra kantinen 

Line: Møde om skole/børne udvalg, som 

medlemmer at skolebestyrelsen skulle 

have været indkaldt til. Sigurd har 

desværre ikke fået invitationen og 

deltog derfor ikke. 

Sigurd: Har haft en god klippe/klisterdag 

med glade børn. Salg af kager i 7. 

klasse. /. 7 Kl. valgfag solgte 

flæskestegssandwich som et projekt i 

madkundskab. 

Juletræer med rod er købt og 0. kl skal 

passe dem frem til 9. klasse.  

Skolemøbler bliver købt i år samt 

interaktive skærme.  



Skolen søger håndværk og design 

lærere.  

 

Skolen er blevet spurgt om vi kan have 

to talentklasser mere, evt. med musik og 

kunst. 

 

Ledelseskonference i morgen. Får besøg 

af skolechefen som skal se undervisning i 

klasserne og tale med os om vores mål.  

 

Der kommer nye pc til eleverne og 

medarbejderne til efter jul.  

Flemming: Hvordan vil vi understøtte evt. 

musik-talentklasse? I samarbejde med 

Roskildefestivalen og musikskolen. 

 

 

 

 

 

17.15 –17.30 3. Tilbagemelding på værdiarbejdet og 

temadagen. Se bilag 

 

  

Sigurd: Måtte aflyse værdiugen til at 

holde en enkelt værdidag. En kunstner 

har været rundt på dagen og samle 

indtryk, som skal samles i en plakat og 

postkort. Hvordan får vi bredt værdierne 

ud til forældremøder og hvordan får vi 

det til at leve fremover.  

Tage Søndergård kommer og laver et 

foredrag om professionelkapital.  

Mette: Er værdierne for bløde? Vi 



arbejder videre med værdierne senere.  

17.30 – 18.00 4. Status efter 4 måneder. 

Maria kommer med sine betragtninger i forhold til 

arbejdet i SFO´en, indskolingen og de første 

måneder som leder.  

Maria: Bliver stadig mødt meget positivt 

både af medarbejdere, børn og 

forældre. Oplever at medarbejdere i 

SFO har klaret sig godt under de sidste 

to års uroligheder på skolen, men 

samtidig har de været overladt meget 

til sig selv. Medarbejderne giver klart 

udtryk for at de savner ledelse, omsorg, 

pædagogisk retning og tid og rum for 

pædagogisk fordybelse. Der er 

personalemøde i SFO hver tirsdag, som 

Maria deltager i. Medarbejdergruppen 

er stabil og virker positive. Camilla er på 

barsel og i januar går Simone på barsel. 

Jette går på pension efter 27 år på 

Himmelev skole. Line har fået nyt job 

som billedkunst-lærer pr. 1-1-22. Der er 

pt. 19 medarbejdere i SFO.  

Der arbejdes på at styrke overgangen 

fra børnehave-SFO-1. klasse. Vi vil gerne 

samle erfaringer, traditioner og 

relationerne og give det et 

kompetenceløft. 

Maria er med på flere af teammøderne 

hvor der bla. arbejdes med samarbejde 

og mødestruktur. 

Der er lige nu 2 børn fra 0.kl som har haft 

en svær start. De bliver undervist 



sammen og langsomt kommer de mere 

og mere tilbage til klassen. I 3. klasse er 

der også et barn som i en periode, bliver 

undervist i et mindre lokale og alene. 

Det er for at skabe ro omkring barnet, så 

der kan arbejdes intensivt med sociale 

startegier. 

I forhold til corona så arbejdes der med 

at børnene er i faste grupper/klasser 

hele dagen, også i SFO. Det kræver en 

større indsats fra medarbejderne og 

samtidig er det en svæver social 

vennekreds som børnene bevæger sig i. 

Igen har medarbejderne stort mod på 

opgaven og tager opgaven meget 

seriøst.  

 

 

18.00 – 18.15 5. Corona – situationen på Himmelev Skole Sigurd: Lige nu er der 2-3 tilfælde af 

corona om dagen hos eleverne.  

Indførsel af coronapas hos 

medarbejderne. Nye retningslinjer fra 

kommunen, skal fremvise coronapas fra 

på mandag. Utryghed hos personalet 

ved at være i klasserne pga. smitte. Stor 

hjælpe fra forældrene til at holde 

eleverne hjemme, når der har været 

mistanke.  

Niels: Hvad har I tænkt ved ikke at 

informere overordnet, når der har været 

coronatilfælde hos eleverne.  



Sigurd: Vi har valgt at informere lokalt i 

klasserne og ladet pressen informere 

overordnet.  

Vi følger kommunens retningslinjer.  

18.15 – 18.30 6. Evt. Rikke: skolefoto, skal vi have et nyt firma 

til at fotografere? Skal vi vælge 

Visioncare? Sigurd går videre med 

Visioncare.  

Niels: I forhold til karakter/standpunkt 

skal der også være en dialog med 

lærerne om hvorfor den konkrete 

karakter er givet.  

Rikke: Lidt i tvivl om hvor mange timer vi 

bruger på alternative dage, det svinger 

meget.  

18.30 -  JULEFROKOST   

 

  

Niels Warring     Sigurd Brønnum 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  

 


